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USERS MANUAL
CL 200 RB 
ROTATABLE BARNDOOR FOR CAMEO CL 200

MANUFACTURER’S WARRANTY & LIMITATION OF LIABILITY 
You can find our current warranty conditions and limitation of liability at: 
https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS-DECLARATIONS_CAMEO.pdf

To request warranty service for a product, please contact Adam Hall GmbH, Adam-HAll-Str. 1, 
61267 Neu Anspach / Email Info@adamhall.com / 49 (0) 6081 / 9419-0

PROPER DISPOSAL OF THIS PRODUCT 
(WASTE ELECTRICAL AND ELECTRONIC EQUIPMENT) (Valid in the European Union and other European 
countries with waste separation) 

This symbol on the product, or the documents accompanying the product, indicates that this appliance may not be 
treated as household waste. This is to avoid environmental damage or personal injury due to uncontrolled waste 
disposal. Please dispose of this product separately from other waste and have it recycled to promote sustainable 
economic activity.

Household users should contact either the retailer where they purchased this product, or their local government 
office, for details on where and how they can recycle this item in an environmentally friendly manner. 
Business users should contact their supplier and check the terms and conditions of the purchase contract. This 
product should not be mixed with other commercial wastes for disposal 
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INTRODUCTION
The optionally available CLCL200RB barn door was specially developed for the Cameo CLCL200 spotlight, is easy to install, and can be continuously rotated to any position.

SAFETY INFORMATION
1. Please read this user manual carefully. 
2. Keep all information and instructions in a safe place. 
3. Follow the instructions. 
4. Only use the barn door as properly intended.
5. Never operate the spotlight with a completely closed barn door. 
KEEP AWAY FROM CHILDREN! THE PRODUCT CONTAINS SMALL PARTS AND PACKAGING MATERIAL 
THAT COULD BE SWALLOWED! PLASTIC BAGS MUST BE KEPT OUT OF THE REACH OF CHILDREN!

ASSEMBLY INSTRUCTIONS
To install the rotatable barn door, first disconnect the spotlight from the power supply (pull out the 
power plug), remove the four screws in the spotlight lens holder frame (see markings in Figure A
), and put the barn door on the holder frame so that the four screw holes in the barn door and the 
four threads in the spotlight align exactly on top of each other. Now use the enclosed M4 screws to 
screw the barn door tightly to the spotlight frame (Figure B ).

To rotate and lock the barn door, remove the filter frame’s locking screw (Figure C ), fold the filter 
frame holder forward, and use a 0.08 inch Allen key to screw one of the two enclosed grub screws 
about halfway into the corresponding thread in the barn door (Figure D ). Move the barn door into 
the desired position and then lock it by tightening the grub screw. Fold the filter frame holder back 
into the operational position and secure it with the previously removed locking screw.

To insert a color filter into the filter frame, unscrew the locking screw (Figure C ) from the filter 
frame, fold the filter frame holder up, and pull the filter frame out of the holder. Insert the desired 
filter in the filter frame, push the frame back into the holder, fold it down, and use the previously 
loosened locking screw to secure the filter frame in place.

Article number: CLCL200RB

Product type: Spotlight accessory

Type: rotatable barn door with 4 flaps

Compatible spotlights: CLCL200

Color: black

Material: metal/plastic

Dimensions 
(W × H, closed):

9.29 × 8.23 inches

Weight: 1.92 lbs

Additional features: Filter frame, 
4 mounting screws, and 2 grub screws included

SPECIFICATIONS

https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS-DECLARATIONS_CAMEO.pdf
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BEDIENUNGSANLEITUNG
CL 200 RB 
DREHBARE TORKLAPPE FÜR CLCL200 SCHEINWERFER
EINFÜHRUNG
Die optional erhältliche und speziell für den Cameo Scheinwerfer CLCL200 entwickelte Torklappe CLCL200RB ist einfach zu montieren und kann stufenlos in jede beliebige Position gedreht werden.

Dieses Symbol auf dem Produkt oder dazugehörigen Dokumenten weist darauf hin, dass das Gerät 
am Ende der Produktlebenszeit nicht zusammen mit dem normalen Hausmüll entsorgt werden 
darf, um Umwelt- oder Personenschäden durch unkontrollierte Abfallentsorgung zu vermeiden. 
Bitte entsorgen Sie dieses Produkt getrennt von anderen Abfällen und führen es zur Förderung 
nachhaltiger Wirtschaftskreisläufe dem Recycling zu. Als Privatkunde erhalten Sie Informationen zu 
umweltfreundlichen Entsorgungsmöglichkeiten über den Händler, bei dem das Produkt erworben 
wurde, oder über die entsprechenden regionalen Behörden. Als gewerblicher Nutzer kontaktieren 
Sie bitte Ihren Lieferanten und prüfen die ggf. vertraglich vereinbarten Konditionen zur Entsorgung 
der Geräte. Dieses Produkt darf nicht zusammen mit anderen gewerblichen Abfällen entsorgt 
werden.

HERSTELLERGARANTIE & HAFTUNGSBESCHRÄNKUNG  
Unsere aktuellen Garantiebedingungen und Haftungsbeschränkung finden Sie unter: 
https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS-DECLARATIONS_CAMEO.pdf

Im Service Fall wenden Sie sich bitte an Adam Hall GmbH, Adam-Hall-Str. 1, 61267 Neu Anspach
E-Mail Info@adamhall.com / +49 (0)6081 / 9419-0

KORREKTE ENTSORGUNG DIESES PRODUKTS 
(Gültig in der Europäischen Union und anderen europäischen Ländern mit Mülltrennung) 

SICHERHEITSHINWEISE
1. Lesen Sie diese Anleitung bitte sorgfältig durch. 
2. Bewahren Sie alle Informationen und Anleitungen an einem sicheren Ort auf. 
3. Befolgen Sie die Anweisungen. 
4. Verwenden Sie die Torklappe nur in der dafür vorgesehenen Art und Weise.
5. Betreiben Sie den Scheinwerfer nie mit komplett geschlossener Torklappe. 
VON KINDERN FERNHALTEN! DAS PRODUKT ENTHÄLT VERSCHLUCKBARE KLEINTEILE UND VER-
SCHLUCKBARES VERPACKUNGSMATERIAL! KUNSTSTOFFBEUTEL MÜSSEN AUSSER REICHWEITE 
VON KINDERN AUFBEWAHRT WERDEN!

MONTAGEANLEITUNG
Zum Montieren der drehbaren Torklappe nehmen Sie den Scheinwerfer vorher vom Netz (Netz-
stecker ziehen), entfernen die vier Schrauben im Halterahmen der Linse des Scheinwerfers (siehe 
Markierungen in der Abbildung A ) und setzen die Torklappe auf den Halterahmen, in der Art, dass 
die vier Schraublöcher in der Torklappe und die vier Gewinde im Scheinwerfer exakt übereinander 
liegen. Schrauben Sie die Torklappe nun mit Hilfe der beiliegenden M4 Schrauben am Rahmen des 
Scheinwerfers fest (Abbildung B ).

Zum Drehen und Arretieren der Torklappe entfernen Sie die Sicherungsschraube des Filterrah-
mens (Abbildung C ), klappen den Filterrahmenhalter nach vorne und schrauben mit Hilfe eines 
2mm Sechskantwerkzeugs eine der beiden beiliegenden Madenschrauben etwa zur Hälfte in 
das entsprechende Gewinde in der Torklappe (Abbildung D ). Bringen Sie die Torklappe in die 
gewünschte Position und arretieren sie, indem Sie nun die Madenschraube festziehen. Klappen 
Sie den Filterrahmenhalter wieder in die Betriebsposition und sichern ihn mit Hilfe der zuvor 
entfernten Sicherungsschraube.

Zum Einsetzen eines Farbfilters in den Filterrahmen lösen Sie die Sicherungsschraube (Abbildung 
C ) vom Filterrahmen, klappen den Filterrahmenhalter nach oben und ziehen den Filterrahmen 

aus der Halterung. Setzen Sie den gewünschten Filter in den Filterrahmen, schieben den Rahmen 
zurück in den Halter, klappen diesen nach unten und sichern den Filterrahmen mit Hilfe der zuvor 
gelösten Sicherungsschraube.
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Artikelnummer: CLCL200RB

Produktart: Scheinwerferzubehör

Typ: drehbare Torklappe mit 4 Flügeln

Kompatible Scheinwerfer: CLCL200

Farbe: schwarz

Material: Metall / Kunststoff

Abmessungen 
(B x H, geschlossen):

236 x 209 mm

Gewicht: 0,87 kg

Weitere Eigenschaften: Filterrahmen, 
4 Montageschrauben und 2 Madenschrauben inklusive

SPEZIFIKATIONEN

https://cdn-shop.adamhall.com/media/pdf/MANUFACTURERS-DECLARATIONS_CAMEO.pdf

